

# The Lit Skit









## The Lit Skit

2022-2023 | Video installation consisting of 6 silhouettes and 6 video projections of animated fires | 2D video animation, sound of fox sounds and forest fires in rainforests and nature reserves, black polyester stage felt | video length 12-14 min, dimensions variable

Different projections of oversized, abstract representations of fire and the synchronized sound output are aligned with the walls or from the walls of the exhibition space in such a way that the viewers of the installation are surrounded by the crackling, pattering and roaring of the flames. The faces of the six "animated" flames move according to six sound recordings of different forest fires. Every few minutes, one or more of the fires laugh out loud, intoned by one of six foxes.

2022-2023 | Video-Installation aus 6 Scherenschnitten und 6 Video-Projektionen animierter Feuer | 2D-Videoanimation, Sound von Fuchslauten und Bränden in Regenwäldern und Naturschutzgebieten, Polyester Bühnenfilz | Video-Länge 12-14 Min, Dimensionen variabel

Unterschiedliche Projektionen übergroßer, abstrahierter Feuerdarstellungen und damit synchronisierte Soundausgaben sind so auf die Wände bzw. von den Wänden des Ausstellungsraums ausgerichtet, dass die Betrachter:innen der Installation von dem Knistern, Prasseln und Tosen der Flammen umringt werden. Die Gesichter der sechs „belebten“ Flammen bewegen sich entsprechend von sechs Tonaufnahmen verschiedener Waldbrände. Alle paar Minuten lachen eines oder mehrere der Feuer mit den Stimmen von Füchsen laut auf.

A) THE LIT SKIT – FRAMES 1\_144 AND 1\_207 |  
lenticular print  
| lenticular print | 42 x 30 cm

B) Installation view | Installationsansicht:  
The Lit Skit | Video installation consisting of  
6 silhouettes and 6 video projections of  
animated fires | 2D video animation, sound  
of fox sounds and forest fires in rainforests  
and nature reserves, black polyester stage  
felt | video length 12-14 min, dimensions  
variable | Video-Installation aus 6  
Scherenschnitten und 6 Video-Projektionen  
animierter Feuer | 2D-Videoanimation,  
Sound von Fuchslauten und Bränden in  
Regenwäldern und Naturschutzgebieten,  
Polyester Bühnenfilz | Video-Länge 12-14  
Min, Dimensionen variabel

C) Installation view (Detail) | Installations-  
ansicht (Detail)

D) Installation view (Detail) | Installations-  
ansicht (Detail)